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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Promocji odbytego w dniu  

23 października 2007 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Wytypowanie zadań do opracowania wniosków w ramach działań: 

„Odnowa wsi oraz zachowanie i ochrona dziedzictwa kulturowego”. 

5. Wolne glosy i wnioski. 

6. Zamkniecie posiedzenia Komisji. 

 

 

AD 1) 

 Otwarcie posiedzenia Komisji dokonała pani Krystyna Kois – Jaźwiec o 

 godzinie 10:05. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli wszyscy 

członkowie. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

AD 2) 

 Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie 

bez uwag. 

AD 3) 

 P. Przewodnicząca Komisji – zaproponował, aby do porządku 

posiedzenia Komisji został wprowadzony dodatkowy projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej po pkt.4 jako pkt.5. 

Porządek Komisji z dodatkowym punktem został przyjęty jednogłośnie. 

AD 4) 

Pan Wójt – wyjaśnił, że wchodzimy w nowy okres, jeżeli chodzi o Program 

„Odnowa wsi  oraz zachowanie i ochrona dziedzictwa kulturowego”. 

„Dysponuje rozporządzeniem, które na dzień dzisiejszy jest projektem, ale z 

tego, co jest mi wiadomo to większych zmian nie będzie i Gmina może złożyć 

jeden wniosek w jednym naborze, a będą cztery nabory. Pomoc jest 

przyznawana Gminie, instytucjom kultury, której założycielem jest gmina, 

kościołowi i stowarzyszeniom. 

Wszystko zależy od inicjatywy i mogą wpłynąć cztery wnioski. Mamy czas, aby 

się zastanowić i zmobilizować organizacje. Kwota przyznanej pomocy nie może 

przekraczać 500 tyś. zł. Chciałbym, aby Komisja zastanowiła się i wytypowała 

jedno zadanie. Gmina, napewno wystąpi z jednym wnioskiem, ale może 

wystąpić również GOK. Chciałbym, aby inne organizacje również wystąpiły o 

dofinansowanie, np. Straż Pożarna czy LZS. Sprawa jest otwarta dla wszystkich 

organizacji”. 
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Pan Arkadiusz Wojtczak – zwrócił uwagę, że organizacja musi być 

właścicielem obiektu, aby mogła ubiegać się o dofinansowanie.  

Pan Wójt - Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o gminę, to może ona złożyć jeden 

wniosek w jednym naborze, ale Rada musi wytypować zadanie. Poinformował, 

że do najważniejszych zadań należą: 

  - stworzenie centrum wsi w Sieroszewicach, 

  - wieś Strzyżew ubiegała się o urządzenie dawnej „Chaty Wiejskiej” 

  - wieś Wielowieś chce zrealizować modernizację sali wiejskiej. 

  - odnośnie modernizacji GOK-u w Sieroszewicach, to jest szansa, aby 

pozyskać środki i dokończyć realizację tej inwestycji.  

„Mamy informację i wnioski do nowego budżetu na przyszły rok i GOK 

wnioskuje o kwotę 150 tys. na modernizację. Stwierdził, że jest przeciwny, aby 

przyznawać środki z budżetu gminy na ten cel, ponieważ jest możliwość, aby 

GOK ubiegał się o dofinansowanie. Rozważam następujące rozwiązanie, aby 

gmina zabezpieczyła środki na wkład własny na modernizację sali wiejskiej w 

Wielowsi”.  

Radny Dariusz Majewski - Zwrócił się z pytaniem, czy praca, Społeczna 

mieszkańców może być potraktowana jako wkład własny w modernizację? 

Pan Wójt- Wyjaśnił, że nie może i dana organizacja, czy stowarzyszenie musi 

mieć wkład własny.  

Radny Arkadiusz Wojtczak - Stwierdził, że nie należy się martwic o wkład 

własny, bo Rady Sołeckie otrzymują środki z budżetu gminy i można je 

przeznaczyć właśnie na ten cel.  

Pan Wójt – Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o modernizację GOK w Sieroszewicach, 

to na pewno nie przekażemy 150 tys.zł. na ten cel. Nabór wniosków będzie w I 

kwartale przyszłego roku. Odnośnie pojęcia operacji, to dot. jednego zadania w 

danej miejscowości. 

Radny Dariusz Majewski – wyjaśnił, że w Wielowsi właścicielem sali jest 

gmina. Zwrócił się z pytaniem, czy można przeznaczyć wpływy z tytułu 

wybudowania linii elektroenergetycznej 400kV na wkład własny na inwestycję, 

które będą realizowane w ramach programu „Odnowa wsi”.  

Pan Wójt – wyjaśnił, że Gmina może złożyć jeden wniosek w jednym naborze 

pod warunkiem, że na zadanie będzie opracowana dokumentacja. 

Przewodnicząca Komisji – zwróciła się z pytaniem czy można pozyskać środki 

na modernizację budynku Urzędu Gminy? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że nie można. 

Wystąpił z propozycja, aby w pierwszym naborze złożyć wniosek na zadanie 

pod nazwą „Zagospodarowanie Centrum Wsi w Sieroszewicach”, natomiast w 

drugim naborze na modernizację Sali Wiejskiej w Wielowsi. Poinformował, że 

na remont sali w Wielowsi może wystąpić również z wnioskiem straż. 

Przewodnicząca Komisji – „Rolą Rady Gminy jest, aby uaktywnić również 

organizacje społeczne, stowarzyszenia i kościoły, które mogą także ubiegać się 

o dofinansowanie ze środków unijnych”. 
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Pani Skarbnik – wyjaśniła, że jeżeli chodzi o ubieganie się o dofinansowanie 

na remont sali w Wielowsi, to musiałaby być uchwała Rady Gminy w sprawie 

zabezpieczenia środków pochodzących z budżetu gminy na wkład własny. 

Radny Dariusz Majewski – poparł propozycję Pana Wójta dotycząca 

opracowania wniosku i wystąpił z propozycją, aby sporządzić harmonogram 

zadań na poszczególne nabory. 

Radny Jerzy Kasprzak – Zapytał, ile środków zostało wydatkowanych na 

zadania zrealizowane w poszczególnych wsiach w ramach programu „Odnowa 

wsi”? 

Pani Skarbnik – podała kwoty, które zostały wydatkowane na poszczególne 

zadania :  

 Ołobok- na adaptację budynku po szkole na potrzeby Domu Pamięci 

ks. J. Kuta oraz Pawła Brylińskiego – 86 .000,00 zł., 

 Latowice- wyposażenie Placu Zabaw przy budynku Przedszkola 

Publicznego w Latowicach – 38. 000,00 zł., 

 Sieroszewice- wykonanie częściowej modernizacji budynku GOK – 

186 .000,00 zł. 

Radny Arkadiusz Wojtczak – stwierdził, że środki z SPO nie przepadną. 

Przewodnicząca Komisji – zwróciła się z pytaniem do członków Komisji, czy 

popierają zadanie dotyczące zagospodarowania centrum wsi w Sieroszewicach? 

Radny Marek Rosik – wnioskował, aby przeprowadzić inwenturę w GOK-u i 

dokonać spisu, co zostało wykonane w ramach modernizacji oraz co zostało 

jeszcze do zrobienia. 

Radny Jerzy Kasprzak – zadał pytanie, co się mieści pod pojęciem „centrum 

wsi.”? 

Pan Wójt – odpowiedział, że dokumentację opracuje projektant, na razie jest 

wstępna wizja jak ma to wyglądać. 

Radna Teresa Lemiesz – poparła propozycję pana Wójta, aby w pierwszym 

naborze złożyć wniosek na zadnie pod nazwą „Zagospodarowanie Centrum Wsi 

w Sieroszewicach”. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie propozycję pana Wójta w 

powyższej sprawie. 

Ad.5)  

Pani Przewodnicząca Komisji - wyjaśniła, że jest ustawowy obowiązek, aby 

powstały Warsztaty Terapii Zajęciowej w naszym powiecie. W związku z 

powyższym Starosta zwrócił się z prośbą do gmin o udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Ostrowskiemu na ten cel. Udzielenie tej pomocy jest 

uzasadnione z uwagi na to, że w procesie rehabilitacji społecznej i zawodowej 

uczestniczą również osoby z naszej gminy. Poinformowała również, że jest taka 

zasada, że jak dofinansują samorządy, to PEFRON obniża automatycznie 

dofinansowanie.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały Rady Gminy 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków 

budżetu gminy na 2008 rok w wysokości 50 % tj. w kwocie 2.235,00 zł.  

Ad.6)  

 W punkcie tym nie było dyskusji.  

 

 

Ad.7) 

Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji 

dokonała o godzinie 11:15 zamknięcia posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji.  

 

 

  Protokółowała:                                                    Przewodnicząca Komisji 

…………………..                                                  ……………………….. 

Joanna Glapiak                                                        Krystyna Kois- Jaźwiec 

  

  

 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

1. Krystyna Kois- Jaźwiec………………… 

2. Majewski Dariusz………………………… 

3. Lemiesz Teresa   ………………………… 

4. Przybylak Henryk ……………………… 

5. Rosik Marek ……………………………… 

6. Kasprzak Jerzy …………………………… 

7. Wojtczak Arkadiusz ……………………… 


